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В статье анализируются особенности функционирования пенитенциарной системы Шанхайского региона. 

Особое внимание автор уделяет рассмотрению процесса подготовки сотрудников полиции для работы в тюрьмах 
на примере деятельности Шанхайской исправительной полицейской академии. В материале статьи описывает-
ся опыт ряда пенитенциарных учреждений Шанхайского региона по реализации исправительного воздействия на 
осужденных.

Ключевые слова: пенитенциарная система, профессиональная подготовка, исправительное воздействие, тюрьма, 
труд, образование, сотрудник полиции.

Penitentiary System of the Shanghai Region: 
Peculiarities of Human Resource Training and Functioning

Timofeeva Elena A.,
Deputy Head for Research
of the Samara Law Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
Doctor of Education, Assistant Professor
Colonel of Internal Service

In article features of functioning of penal system of the Shanghai region are analyzed. Th e author pays special attention to con-
sideration of process of training of police offi  cers for work in prisons on the example of activity of the Shanghai corrective police 
academy. In material of article experiment of several penal institutions of the Shanghai region on realization of corrective impact 
on convicts is described.
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